## 暑期教務處宣導事項

Academic Affairs Office Announcements

112.06.30

- 1. 暑期參加課照班、英語激勵班、雙語夏令營及國際教育營的同學,一律從前門進出,志成街的門因工程車進出不開放。
- 1. Students participating in summer classes, English motivation classes, bilingual summer camps, and international education camps should enter and exit through the front gate. The gate on Zhicheng Street will not be open due to the entry and exit of construction vehicles.
- 2. 上課請務必準時到校,上課地點公告於校網及穿堂。下午的夏令營 A 夏令營 B 及國際教育營的同學,第一天上課的時候都要來教務處拿識別證掛上,最後一天下課將 識別證的套子還回。
- 3. Please make sure to arrive at school on time for classes. The class locations will be announced on the school website and in the hallway. For students attending the afternoon summer camp A, summer camp B, and international education camp, please come to the Academic Affairs Office on the first day of class to collect an identification card holder. Return the identification card holder on the last day of class.
- 3 暑假圖書館開館日為 7/3(一)-7/28(五)早上 9:00-11:30。7/17-7/28 因圖書館盤點,只能還書不能借書。
- 4. The library will be open during the summer vacation from 7/3 (Monday) to 7/28 (Friday) from 9:00 AM to 11:30 AM. From 7/17 to 7/28, only book returns will be accepted as the library will be conducting inventory.
- 5. 暑假很長,應該以自己的興趣和才能自主學習,開學後可可以互相學習觀摩,共同成長,優秀的作品會滙成影片,家欣賞。
- 5 The summer vacation is long, and students should en learning based on their own interests and talents. starts, you can share your learning outcomes in cla allowing classmates to learn from and inspire each fostering collective growth. Excellent works will be compiled into videos and displayed in the hallway.

